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Conceptual conundrums of quantum mechanics known as instantaneous action at a distance and inseparable wave-particle character are examined by the principle of least action as it was originally given by Maupertuis. When a measurement is understood as a transfer of energy, it follows that the spin of a particle just as the polarization of a photon will remain indeterminate for the observer until the observer receives at least one quantum of action from the object. Thus, it is the dissipative detection that places the photon polarization in the observer's frame of reference. This frame will instantaneously disclose also the polarization of the other photon that emerged from the same radiative decay, provided that the correlation between the two photons has not been perturbed ever since. The wave-particle duality demonstrated by the double-slit experiment can also be understood when a single photon or a single electron is recognized as a flow of energy from a source to a detector. This flow will invariably perturb surrounding energy density, at least the vacuum density. Hence, the total energy density in motion consists of both the particle and the surrounding perturbations. When it channels via two or more paths, the flows through the slits will depend on each other, which will manifest as the inseparable wave-particle character.

Le principe de moindre action, comme il était initialement donné par Maupertuis, est utilisé pour examiner les énigmes conceptuels de la mécanique quantique connus sous le nom d'action instantanée-à-la-distance et caractère inséparable onde-particule. Quand une mesure est considérée comme un transfert d'énergie, il s'ensuit que le spin d'une particule de même que la polarisation d'un photon restera indéterminé pour l'observateur jusqu'à quand l'observateur reçois un quantum de flux d'action de l'objet. Ainsi, il est la détection dissipative qui place la polarisation d'un photon dans le cadre de référence de l'observateur. Ce cadre va aussi révéler instantanément la polarisation du photon qui sorti de la même désintégration radiative, a condition que la corrélation entre les deux photons n'a pas été perturbé depuis. La dualité onde-particule démontré par l'expérience des deux fentes peut également être comprise lorsqu'un seul photon ou un seul électron est reconnu comme un flux d'énergie entre la source et le détecteur. Ce flux va toujours a perturber la densité d'énergie environnante, au moins la densité du vide. Par conséquence, la densité d'énergie totale en mouvement comprend la particule et les perturbations environnantes. Quand il canalise par le biais de deux ou plus chemins, les flux à travers les fentes dépendent l'un a l'autre, qui se manifestera comme caractère inséparable onde-particule.
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